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1. Pitanje postavljeno predsjedavajućem Vijeća ministara BiH – „Šta ste konkretno u cijelom 

mandatu učinili (u koordinaciji s entitetskim vladama) s ciljem racionalizacije i pojednostavljenja 

administrativnih procedura i procesa, te smanjenja troškova vezanih za registraciju firmi?“ 

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Koliko je u prosjeku potrebno dana u BiH da bi se 

dobila dozvola za poslovanje?“ 

3. Pitanje postavljeno Ministarstvu za ljudska prava i izbjeglice BiH, ministru Safetu Haliloviću – 

„Koliko je Ministarstvo za ljudska prava i izbjeglice u Vijeću ministara BiH od 1. januara 2007. 

do 1. oktobra 2011. planiralo usvojiti zakona i koliko je tačno usvojeno zakona na sjednicama 

Vijeća ministara BiH?“ 

4. Pitanje postavljeno Ministarstvu vanjskih poslova BiH, ministru Svenu Alkalaju – „Koliko je 

Ministarstvo vanjskih poslova BiH od 1. januara 2007. do 1. oktobra 2011. planiralo usvojiti 

zakona i koliko je tačno usvojeno zakona na sjednicama Vijeća ministara BiH?“ 

 


